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                                                  Protokół nr 09/09 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 
z dnia 05 marca 2009 roku 

 
Posiedzenie Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego rozpoczęto dnia 05 marca 2009 roku o 
godzinie 08.00 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu. Zakończono  o 
godzinie 10.00 
 
Ad 1 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz powitał zebranych i stwierdził 
quorum (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) potrzebne do podejmowania 
prawomocnych decyzji.   
 

Ad 2 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przedstawił następujący 
porządek obrad posiedzenia w dniu 05 marca 2009 roku: 

1. Otwarcie posiedzenia  
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołów: nr 07/09 z dnia 17-19 luty 2009r , 

 nr 08/09 z dnia 24 i 26 lutego 2009 r. 
4.   Informacja na temat organizacji roku szkolnego ZS w Szczawnie Zdroju oraz pracy internatu 

w świetle planu finansowego na 2009 rok. 
      Referuje Dyrektor ZS w Szczawnie Zdroju Pan Tomasz Jagodziński 
5.  Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które przeznaczone zostaną 

środki Państwowego Funduszu rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2009 roku. 
      Referuje Dyrektor PCPR Pani Iwona Siemińska  
6.   Wniosek w sprawie objęcia Honorowym Patronatem przez Starostę  
      Wałbrzyskiego „Międzyszkolnego Spotkania Ekologicznego” organizowanego 
      przez Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii im. UNICEF w Walimiu oraz 
      ufundowania nagród dla zwycięzców konkursów organizowanych w ramach spotkania 
      Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
7. Wniosek w sprawie zaopiniowania aneksu nr 2 do organizacji pracy Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wałbrzychu na rok szkolny 2008/2009 
Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 

        8.     Wniosek w sprawie zaopiniowania aneksów: nr 2,3 i 4 do organizacji pracy Zespołu Szkół Nr 
9 w Wałbrzychu na rok szkolny 2008/2009 

     Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 
9.   Wniosek w sprawie zaopiniowania aneksów: nr 2,3,4 i 5 do organizacji pracy Zespołu Szkół                                                   

Ponadgimnazjalnych Nr 10 w Wałbrzychu na rok szkolny 2008/2009 
Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 

10. Wniosek w sprawie objęcia Honorowym Patronatem Starosty Wałbrzyskiego 40-lecia 
WOPR-u na ziemi wałbrzyskiej  

   Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha  
11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przyznania dorocznych nagród i 

wyróżnień Starosty Wałbrzyskiego za osiągnięcie wysokich wyników sportowych w 
międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym dla zawodników, trenerów i 
działaczy sportowych za rok 2008                                                                                        
Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 

12. Projekt uchwały zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przyznania dorocznych 
nagród i wyróżnień Starosty Wałbrzyskiego za osiągnięcie wysokich wyników sportowych 
w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym w 2008 r. zawodnikom 
posiadającym licencję.                                                                                                   
Referuje Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha 

13. Wniosek Burmistrza Mieroszowa w sprawie wykonania przez Powiat Wałbrzyski 
modernizacji drogi powiatowej ul. Hoża w Mieroszowie.                                                           
Referuje Naczelnik Wydziału ID Pani Barbara Świątek 
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14. Informacja na temat analizy nie osiągnięcia wskaźnika wydanych decyzji administracyjnych 
w zakresie wydawania, zmiany cofnięcia lub wygaszenia zezwoleń na wykonywanie 
regularnych oraz regularnych specjalnych przewozów osób w krajowym transporcie 
drogowym.                                                                                                                    
Referuje Naczelnik Wydziału ID Pani Barbara Świątek 

15. Wniosek Przedsiębiorstwa „Walim-Trans” o zawieszenie na okres 3 miesięcy kursów 
realizowanych w ramach posiadanych zezwoleń.                                                             
Referuje Naczelnik Wydziału ID Pani Barbara Świątek 

16. Wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w sprawie obsługi pocztowej i 
ponoszenia opłat związanych z wysyłką korespondencji.                                                  
Referuje Powiatowy Inspektor Pani Grażyna Walkowska 

17. Wniosek Zespołu Szkół w Szczawnie Zdroju w sprawie zasilenia kwotą 22 143,00 zł.                                                                                                
Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek  

18. Wniosek Domu Dziecka nr 2 w Wałbrzychu w sprawie zwiększenia funduszu płac o kwotę 
7197,04 zł.                                                                                                                          
Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 

19. Wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie zwiększenia wydatków w planie 
finansowym na kwotę 20 200,00 zł.                                                                                    
Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 

20. Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej                                            
Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 

21. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2009 r. 
Referuje Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek 

22. Sprawy różne 
23. Zakończenie posiedzenia 

Wicestarosta Pan Andrzej Marciniak postawił wniosek o wycofaniu z porządku 
obrad punktu 5 dotyczącego projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 
zadań na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2009 roku z uwagi na niedopełnienie wszystkich 
formalności – brak konsultacji w w/w sprawie. 
Zarząd w glosowaniu 5 głosów za przyjął porządek obrad wraz z zaproponowanymi 
zmianami. 
 
Ad 3 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za przyjął protokół nr 07/09 z dnia 17-19 luty 2009r , 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za przyjął protokół nr 08/09 z 24 i 26 lutego 2009 r. 
 
Ad 4 
Dyrektor ZS w Szczawnie Zdroju Pan Tomasz Jagodziński przedstawił informację 
na temat organizacji roku szkolnego ZS w Szczawnie Zdroju oraz pracy internatu w 
świetle planu finansowego na 2009 rok. Pan Jagodziński przekazał informację na 
temat niedoszacowania planu, wyjaśnił, iż wynika to z zatrudniania nauczycieli 
dyplomowanych i mianowanych co podnosi koszty osobowe oraz dodał że od 
kwietnia zostanie ustalony właściwy wskaźnik co do ilości zatrudnionych osób w 
administracji. Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przypomniał, iż 
działania związane z ustaleniem wskaźnika zatrudnienia miały być sporządzone do 
końca 2008 roku i obowiązywać od stycznia 2009 roku. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz skierował zapytanie do 
Dyrektora: jakie działania zostały podjęte co do obiektu internatu? 
Dyrektor ZS Pan Tomasz Jagodziński w dalszej części poinformował Zarząd o 
kosztach utrzymania internatu, które wynoszą rocznie ponad 300 000,00 zł a 
dochody to kwota ok. 40 000,00 zł. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przypomniał, iż Zarząd 
wcześniej już sugerował przeniesienie internatu na ul. Ogrodową ,gdyż zwracał 
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uwagę na zbyt duże koszty utrzymania internatu (dopłacamy kwotę 260 000,00zł 
rocznie do funkcjonowania tego obiektu). Przewodniczący postawił wniosek o 
zweryfikowaniu przez Dyrektora ZS kosztów utrzymania, wydatków i wskazania 
ewentualnych oszczędności oraz przygotowaniu konkretnych propozycji 
funkcjonowania ZS i przedstawieniu Zarządowi. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Dyrektora ZS do przygotowania konkretnych propozycji funkcjonowania ZS, 
zweryfikowania kosztów utrzymania, wydatków i wskazania ewentualnych 
oszczędności oraz przedstawienia propozycji Zarządowi. 
 
Ad 5 
Punkt zdjęty z porządku obrad 
 
Ad 6 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
objęcia Honorowym Patronatem przez Starostę Wałbrzyskiego „Międzyszkolnego 
Spotkania Ekologicznego” organizowanego przez Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii 
im. UNICEF w Walimiu oraz ufundowania nagród dla zwycięzców konkursów 
organizowanych w ramach spotkania i zaproponowała kwotę 250 zł. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wyraził zgodę na objęcie patronatem honorowym i 
ufundowanie nagród w kwocie 250 zł z działu 801, rozdział 80195. 
 
Ad 7 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
zaopiniowania aneksu nr 2 do organizacji pracy Zespołu Szkół Specjalnych w 
Wałbrzychu na rok szkolny 2008/2009. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek  o 
zaproszeniu Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej na posiedzenie 
Zarządu celem omówienia kryteriów i sposobu oceny dzieci kierowanych do 
nauczania specjalnego oraz wyjaśnienia kwestii tak dużego procentu dzieci romskich 
kierowanych do szkoły specjalnej. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za pozytywnie zaopiniował przedstawiony aneks oraz  
zobowiązał Dyrektora Poradni do przygotowania i przedstawienia na posiedzeniu 
Zarządu materiałów dotyczących kryteriów i sposobu oceny dzieci kierowanych do 
nauczania specjalnego oraz wyjaśnienia kwestii tak dużego procentu dzieci romskich 
kierowanych do szkoły specjalnej. 
 
Ad 8 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
zaopiniowania aneksów: nr 2,3 i 4 do organizacji pracy Zespołu Szkół Nr 9 w 
Wałbrzychu na rok szkolny 2008/2009. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za pozytywnie zaopiniował przedstawione aneksy. 
 
Ad 9 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
zaopiniowania aneksów: nr 2,3,4 i 5 do organizacji pracy Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 10 w Wałbrzychu na rok szkolny 2008/2009. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za pozytywnie zaopiniował przedstawione aneksy. 
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Ad 10 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła wniosek w sprawie 
objęcia Honorowym Patronatem Starosty Wałbrzyskiego 40-lecia WOPR-u na ziemi 
wałbrzyskiej oraz zaproponowała kwotę 500 zł z przeznaczeniem na zakup medali 
okolicznościowych. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wyraził zgodę na objęcie patronatem honorowym 
uroczystości i dofinansowanie zakupu medali okolicznościowych w kwocie 500 zł z 
działu 926, rozdział 92695. 
 
Ad 11 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła projekt uchwały Zarządu 
Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przyznania dorocznych nagród i wyróżnień 
Starosty Wałbrzyskiego za osiągnięcie wysokich wyników sportowych w 
międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym dla zawodników, 
trenerów i działaczy sportowych za rok 2008  
W uzasadnieniu podała:  Uchwałą Nr XXXVI/29/06 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z 
dnia 21 marca 2006 r. ustanowiono doroczne nagrody i wyróżnienia Starosty 
Wałbrzyskiego za osiągnięcie wysokich wyników sportowych w międzynarodowym 
lub krajowym współzawodnictwie sportowym, zasady i tryb ich przyznawania.  
Na tej podstawie stowarzyszenia kultury fizycznej i kluby sportowe złożyły wnioski o 
przyznanie nagród lub wyróżnień: zawodnikom którzy w 2008 r. zdobyli medale na 
zawodach międzynarodowych i ogólnopolskich oraz trenerom i działaczom 
sportowym. 
Ogółem wpłynęło 18 wniosków,  w tym dla: 
- najlepszego sportowca seniora - nieposiadającego licencji - 2 wnioski, 
- najlepszego sportowca niepełnosprawnego – 1 wniosek, 
- najlepszego trenera – 7 wniosków, 
- najlepszego działacza sportowego – 8 wniosków. 
Zgodnie § 3 cytowanej powyżej uchwały nagrody i wyróżnienia przyznawane  
są uchwałą Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz przypomniał o skierowanym 
do Zarządu wniosku Radnego rady Powiatu o wyróżnienie Pana Aleksandra 
Wierietielnego trenera, którego podopieczną jest narciarka Pani Justyna Kowalczyk. 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha stwierdziła, iż nie został zgłoszony 
wniosek o przyznanie takiej nagrody. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
przedstawieniu przez Naczelnika Wydziału WS i Skarbnika Powiatu propozycji 
uhonorowania trenera. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za podjął uchwałę 
                                                                          
Ad 12 
Naczelnik Wydziału WS Pani Marta Warzecha przedstawiła projekt Uchwały 
Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przyznania dorocznych nagród i 
wyróżnień Starosty Wałbrzyskiego za osiągnięcie wysokich wyników sportowych w 
międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym w 2008 r. 
zawodnikom posiadającym licencję. 
W uzasadnieniu podała: Uchwałą Nr XXXVI/28/06 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z 
dnia 21 marca 2006 roku ustanowiono doroczne nagrody i wyróżnienia Starosty 
Wałbrzyskiego za osiągnięcie wysokich wyników sportowych dla zawodników  
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posiadających licencję zawodnika w międzynarodowym lub krajowym 
współzawodnictwie sportowym, warunki i tryb ich przyznawania. 
Na tej podstawie stowarzyszenia kultury fizycznej i kluby sportowe złożyły wnioski o 
przyznanie nagród lub wyróżnień zawodnikom posiadającym licencję zawodnika, 
którzy w 2008 r. zdobyli medale na zawodach międzynarodowych  
i ogólnopolskich. 
Ogółem wpłynęły 22 wnioski, w kategorii: 
- junior – 13, 
- senior – 9, 
Zgodnie § 2 cytowanej powyżej uchwały nagrody i wyróżnienia przyznawane są 
uchwałą Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za podjął uchwałę 
 
Ad 13 
Naczelnik Wydziału ID Pani Barbara Świątek przedstawiła wniosek Burmistrza 
Mieroszowa w sprawie wykonania przez Powiat Wałbrzyski modernizacji drogi 
powiatowej ul. Hoża w Mieroszowie. W dalszej części podał, iż zadanie to nie jest 
uwzględnione w Uchwale Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok i 
nie jest uwzględnione w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek: po 
przeanalizowaniu budżetu i w przypadku stwierdzenia możliwości rezerw 
finansowych  Powiat przystąpi do sporządzenia dokumentacji po zakończeniu I 
półrocza 2009 roku w zakresie określonym przez Zarząd. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za  wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Skarbnika Powiatu do przeanalizowania budżetu i przedstawieniu informacji na temat 
rezerw finansowych (po zakończeniu I półrocza) oraz w przypadku stwierdzenia 
przez Skarbnika Powiatu możliwości rezerw finansowych zobowiązał Naczelnika ID 
do przygotowania wniosku na posiedzenie Zarządu w sprawie sporządzenia 
dokumentacji i określenia jej zakresu.  
 
Ad 14 
Naczelnik Wydziału ID Pani Barbara Świątek przedstawiła informację na temat 
dokonanej analizy nie osiągnięcia wskaźnika w zakresie wydawania, zmiany 
cofnięcia lub wygaszenia zezwoleń na wykonywanie regularnych oraz regularnych 
specjalnych przewozów osób w krajowym transporcie drogowym.                                                                                                  
Zarząd informację przyjął 
 
Ad 15 
Naczelnik Wydziału ID Pani Barbara Świątek przedstawiła wniosek 
Przedsiębiorstwa „Walim-Trans” o zawieszenie na okres 3 miesięcy kursów 
realizowanych w ramach posiadanych zezwoleń.  Przedsiębiorca uzasadnił wniosek 
o zawieszenie kursów bardzo nikłym zapotrzebowaniem na funkcjonowanie takich 
przewozów w tym okresie, co powoduje duże straty finansowe a zawieszenie kursów 
poprawi kondycję finansową firmy. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wyraził zgodę na zawieszenie na okres 3 miesięcy 
realizowanych kursów.                               
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Ad 16 
Powiatowy Inspektor Pani Grażyna Walkowska przedstawiła wniosek Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w sprawie obsługi pocztowej i ponoszenia opłat 
związanych z wysyłką korespondencji. 
Sekretarz Powiatu Pani Lilianna Zawadzka zwróciła uwagę, iż w urzędzie 
funkcjonuje budżet zadaniowy, który nie daje możliwości obciążenia kosztami wysyłki 
innych wydziałów. 
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
przeanalizowaniu przez Skarbnika Powiatu możliwości ewentualnego 
dofinansowania działalności PINB i przedstawienia propozycji na kolejnym 
posiedzeniu. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Skarbnika Powiatu do dokonania analizy budżetu i wskazania ewentualnych 
możliwości dofinansowania. 
 
Ad 17 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła wniosek Zespołu Szkół w 
Szczawnie Zdroju w sprawie zasilenia kwotą 22 143,00 zł. 
Zarząd: do momentu przedstawienia propozycji przez Dyrektora ZS omawianych w 
punkcie 4 punkt nie podlega rozważaniom. 
                                                                                              
Ad 18 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła wniosek Domu Dziecka nr 2 w 
Wałbrzychu w sprawie zwiększenia funduszu płac o kwotę 7197,04 zł.   
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
zobowiązaniu Dyrektora DD nr 2 do rozważenia i znalezienia wnioskowanej kwoty w 
swoim budżecie, dokonania analizy wydatków placówki i wskazania możliwości 
oszczędności a następnie przedstawieniu i omówieniu w/w kwestii z Wicestarostą 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Dyrektora DD nr 2 do rozważenia i znalezienia wnioskowanej kwoty w swoim 
budżecie, dokonania analizy wydatków placówki i wskazania możliwości 
oszczędności a następnie przedstawieniu i omówieniu w/w kwestii z Wicestarostą 
                                                                      
Ad 19 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła wniosek Powiatowego Urzędu 
Pracy w sprawie zwiększenia wydatków w planie finansowym na kwotę 20 200,00 zł. 
 Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz postawił wniosek o 
zobowiązaniu Dyrektora PUP do złożenia wyjaśnień w sprawie złożonego wniosku  
na najbliższym posiedzeniu Zarządu. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za wnioskiem Przewodniczącego zobowiązał 
Dyrektora PUP do złożenia wyjaśnień w sprawie złożonego wniosku o zwiększenie 
planu finansowego na kwotę 20 200,00 zł. 
                                            
Ad 20 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadania z 
zakresu pomocy społecznej  
Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz zaproponował zaproszenie na 
kolejne posiedzenie Zarządu Dyrektora DPS celem złożenia wyjaśnień i odpowiedzi 
na nurtujące pytania. 
Zarząd przyjął propozycję Przewodniczącego 
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Ad 21 
Skarbnik Powiatu Pani Ewa Kłusek przedstawiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmian w budżecie na 2009 rok oraz omówiła: 
Wydatki : 
500 zł Dział 754 rozdział 75414 
Dokonuje się przeniesień między paragrafami w planie finansowym Starostwa. 
Zmiany spowodowane są prawidłowym zakwalifikowaniem wydatków poniesionych 
na zakup pamięci oraz kamerki komputerowej. 
400 zł Dział 801 rozdział 80195 
Zwiększa się plan finansowy Zespołu Szkół Nr 8 w związku z II Wałbrzyską 
Konferencją „Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w Internecie. Chroń swoją 
tożsamość, dane osobowe i rodzinę”, z przeznaczeniem na wydanie materiałów 
pokonferencyjnych. Jednocześnie zmniejsza się plan finansowy Starostwa. 
89.371 zł Dział 851 rozdział 85156 
Zwiększa się plany finansowe jednostek  z przeznaczeniem na ubezpieczenie 
zdrowotne wychowanków, jednocześnie zmniejszając plan finansowy Starostwa. 
29.518 zł Dział 852 rozdział 85201; 85233 
Dokonuje się przeniesień między paragrafami w planie finansowym Starostwa. 
Zmiany dotyczą dokształcania i doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 
w placówkach opiekuńczo-wychowawczych. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za podjął uchwałę 
 

Ad 22 
Sprawy różne 

1. Broker Pan Grzegorz Kuźnik przedstawił propozycje kontynuacji 
ubezpieczenia inwestycji pn.”Strażnica dla PSP przy ul. Ogrodowej w 
Wałbrzychu”  jako obiektu w trakcie budowy i zaproponował  

• zawarcie ubezpieczenia na dotychczasowych warunkach- od ognia i 
innych żywiołów z sumą ubezpieczenia podniesioną do aktualnej 
wartości bezpośrednich nakładów inwestycyjnych, tj. 10 015 123,56 zł- 
koszt ubezpieczenia na okres od 01 marca do 30 czerwca 2009 roku w 
PZU S.A. wynosi 1502 zł.  

• Dalsze uzgodnienia i negocjacje odnośnie oferty ubezpieczenia 
inwestycji od ryzyk związanych z prowadzonymi pracami prowadzone 
równolegle do prac związanych z przygotowaniem postępowania 
przetargowego i wyłonieniem wykonawcy kolejnej transzy robót. 

• Podjęcie decyzji odnośnie zawarcia oraz ewentualnego wyboru 
ubezpieczyciela oraz wariantu ubezpieczenia przed przystąpieniem do 
robót przez wyłonionego wykonawcę. 

Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn Skrętkowicz poprosił o wydanie 
opinii Skarbnika Powiatu, Naczelnika Wydziału ZIO  
Obie Panie wyraziły pozytywna opinię do zaproponowanych rozwiązań. 
Zarząd w głosowaniu 5 głosów za przyjął propozycje przedstawione przez 
brokera Pana Grzegorza Kuźnik. 
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Ad 23 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Zarządu Pan Augustyn 
Skrętkowicz zakończył posiedzenie 
 
 

Przewodniczący Zarządu Powiatu: 

Augustyn Skrętkowicz                     …………………………… 

Wicestarosta: 

Andrzej Marciniak                             ..………………………… 

 

Członkowie Zarządu: 

Iwona Gorgoń                                   .……………………                  

Edward Podgórski                           …………………….. 

     Monika Wybraniec                           …………………….. 

  

     Protokołowała: 

     Justyna Marszałek ………………… 
 

 

 
 
 

 


